

## Guest feedback

### **Laurent and guests May 2019 - Limoges**

Thanks to Andy and Tee for their warm welcome and their sense of hospitality. We had a great weekend with all our friends. The cottage is very comfortable and we appreciated your little attentions.

Thank you.

Merci à Andy et Tee pour accueil chaleureux et leur sens de l'hospitalité. Nous avons passé un excellent weekend entre amis. Le gîte est très confortable et nous avons apprécié vos petites attentions.

Merci

### **Fanny and Family April 2019 – Paris, Chinon, Bordeaux**

Thank you very much for your welcome and your sympathy. We had a very pleasant stay and our family reunion around Mom (Sylvie) for her 60th birthday was a success! Surprise, emotions (of all kinds!) were part of the game.

Your cottage is well baptized!

Hopefully you will succeed and deserve it.  
Beautiful continuation to Loire Escapes

Thank you!

Merci beaucoup pour votre accueil et votre sympathie. Nous avons passé un très agréable séjour notre réunion de famille autour de Maman (Sylvie) pour ses 60 ans est réussie! Surprise, retrouvailles emotions (de toutes sortes!) étaient de la partie.  
Votre gîte est bien baptisé!

En espérant qu'il ait le succès qu'il mérite.  
Belle continuation à Loire Escapes

Merci!

### **Families Hallies, Cottan, Allain - May 2019 Bretagne, Toulouse**

Super stay for a family reunion!

Tee and Andy are very welcoming and caring.

The house is spacious, and well furnished. The necessary is there and the comfort is equal.

Thank you for the stay!!!

Super séjour pour des retrouvailles en famille!!

Tee et Andy sont très accueillant et bienveillant.  
La maison est spatieul, et bien congue. Le necessaire y est et le confort ègalarent.

Merci pour le sèjour!!